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Betreft: Lezing door Annemarie van Gaal voor 4500 euro over armoede  

 
Geacht college,  
 
In de Nieuwe Ster lazen we dat Annemarie van Gaal voor 4500 euro een lezing heeft gegeven over 
armoedebeleid, op een symposium georganiseerd door de gemeente. Voor dat bedrag moet het vast 
een dijk van een lezing zijn geweest. Wij vinden het uitermate verwerpelijk dat nota bene op een 
thema als armoedebeleid deze extreem hoge bedragen worden uitgegeven aan een lezing.  
We discussiëren soms jarenlang in de gemeenteraad over kleine subsidiebedragen voor 
maatschappelijke initiatieven als een Kinderkrant of de volkscultuur, waarbij verstandig met geld 
omgaan altijd het uitgangspunt is. Uit ervaring weten we dat gerenommeerde sprekers voor een veel 
lager bedrag komen. Daarnaast begrijpen we ook niet waarom specifiek mevrouw van Gaal 
uitgekozen is om over dit thema iets te vertellen.  
Wij hebben hierbij de volgende vragen:  
 

1- Wat heeft mevrouw van Gaal geleverd voor de 4500 euro? Was dit slechts een lezing? Zo, ja 
hoe lang was de lezing en kunnen wij een kopie van de lezing krijgen?  

2- Waarom is mevrouw van Gaal gevraagd voor dit symposium? Waaruit blijkt haar expertise en 
ervaring op dit thema?  

3- Deelt u onze mening dat 4500 euro extreem veel geld is om uit te geven aan een lezing en 
dat dit een verkeerd beeld afgeeft naar de samenleving, met name als het thema 
armoedebeleid betreft? Hoe is hierin een afweging gemaakt?  

4- Deelt u onze mening dat de gemeente een maximaal bedrag moet hanteren voor dit soort 
sprekers, vooral omdat het voor velen een makkelijk verdienmodel is en de meerwaarde van 
veel lezingen nooit gemeten kan worden?  

5- Wat heeft de organisatie geleerd van de lezing van mevrouw van Gaal? Welke concrete 
punten kunnen eruit worden gehaald?  

6- De woordvoerder van wethouder Garnier gaf een aantal punten aan. Welke betere 
samenwerking vloeit voort uit de lezing van mevrouw van Gaal? Welk beter inzicht in de 
doelgroep heeft de organisatie gekregen? 

 
 

In afwachting van uw antwoord,  
 
Gabrielle Heine       Jo Smeets                    Jos Gorren                       Ria Makatita  
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Forum voor Democractie      SP Maastricht      VVD Maastricht  


